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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ isénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgy űlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II. 24 .) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez, mint
a rendészetért felelős kormánytaghoz

„A rendőrség valóban képtelen a magánbiztonsági ágazat hatósági felügyeletének ellátására? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt hónapokban a Személy-, Vagyonvédelmi és Magánnyomozó Kamara elnöke, valamin t
magánbiztonsági kérdésekkel foglalkozó nyugállományú rendőrtábornokok különböző nyilatkozatokban -
többek között az Országos Rendőr-főkapitányságon 2016 . február 23-24-én megrendezetett konferencián –
fejtették ki, hogy a magánbiztonsági ágazat kicsúszott a Belügyminisztérium látóköréb ől, és a rendőrség nem
látja el megfelelően az ágazat hatósági feladatait . Olyan állítás is elhangzott, hogy nincs aki a fegyverre l
rendelkező cégekrő l, fegyverhasználatra feljogosított biztonsági őrökről hiánytalan, naprakész nyilvántartást
vezessen .

E nyilatkozatokkal összefüggésben az alábbi kérdéseket intézzük Miniszter Úrhoz :
• Igaz-e, hogy a rendőrség nem képes ellátni a magánbiztonsági szolgáltatási ágazat törvényben

meghatározott nyilvántartási és hatósági feladatait ?
• Ha igaz ez a többször elhangzott állítás, akkor kérem, tájékoztasson, milyen intézkedéseke t

foganatosítanak a törvényekbe foglalt ellenőrzési és hatósági feladatok maradéktalan ellátás a
érdekében !

• Ha nem igazak a rend őrség hatósági feladatainak ellátását megkérd őjelező állítások, akkor kérem ,
tájékoztasson, milyen lépéseket tesznek a megfogalmazott kétségek eloszlatása érdekében! Ebbe n
az esetben tesznek-e jogi lépéseket a rendőrséget a magyar közvélemény előtt lejárató nyilatkozatok
miatt?

Budapest, 2016. április K

dr. Hara • zó Tamás
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